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SE.BRM.0002.5.2025 

 

Protokół nr 14 

 

XIV Sesja RMiG Kórnik odbyła się 28 maja 2025 roku w sali OSP Kórnik,  

przy ul. 20 Października 93 w Kórniku. Obrady rozpoczęto o godzinie 12:00, a zakończono  

o godzinie 15:44 tego samego dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 20 radnych. 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Krzysztof Bajoński 

3. Maciej Brylewski 

4. Michał Buchwald 

5. Wojciech Fieduk 

6. Jarosław Janowski 

7. Iwona Kosmalska 

8. Marta Kowalczyk 

9. Adam Lewandowski 

10. Dorota Łuczak 

11. Robert Maliński 

12. Danuta Paluszkiewicz 

13. Magdalena Pawlaczyk 

14. Jerzy Rozmiarek 

15. Małgorzata Skrzypczak 

16. Sebastian Stein 

17. Andrzej Surdyk 

18. Piotr Szczepaniak 

19. Helena Świdurska 

20. Jerzy Walczyk 

21. Adam Zydroń 
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W obradach wzięli także udział: byli burmistrzowie i wiceburmistrzowie,  

byli przewodniczący i zastępcy przewodniczących rady, przewodniczący rad Seniorów  

i Młodzieżowej Miasta i Gminy Kórnik, dyrektorzy placówek oświatowych, prezesi  

i dyrektorzy jednostek organizacyjnych oraz spółek z udziałem gminy, burmistrz 

Przemysław Pacholski, wiceburmistrz Bronisław Dominiak, skarbnik Katarzyna 

Szamałek, sekretarz Iwona Pawłowicz-Napieralska, radca prawny Przemysław 

Barczyński, kierownicy i zastępcy kierowników wydziałów Urzędu MiG Kórnik, 

mieszkańcy gminy. 

 

1. Otwarcie sesji – stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad: 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska otworzyła XIV Sesję Rady Miasta i Gminy 

Kórnik. Podkreśliła, że obrady będą miały trzy części: uroczystą – z okazji 35 –lecia 

utworzenia samorządu terytorialnego w Polsce, roboczą i absolutoryjną. Przewodnicząca 

rady powitała zebranych. Przypomniała procedurę głosowania. Następnie poinformowała, 

że posiedzenie jest nagrywane i transmitowane w Internecie (zasady przetwarzania 

danych przedstawia Klauzula informacyjna wydana w związku z prowadzeniem transmisji 

i rejestracji nagrań Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik, będąca załącznikiem do protokołu). 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca RMiG Kórnik stwierdziła, że w obradach 

uczestniczy 17 radnych (radni Maciej Brylewski, Piotr Szczepaniak i Magdalena 

Pawlaczyk spóźnili się na posiedzenie). Rada Miasta i Gminy Kórnik miała kworum  

i mogła podejmować prawomocne decyzje. Przewodnicząca zapytała, czy zebrani mają 

uwagi do ogłoszonego wcześniej porządku obrad posiedzenia. Nie wniesiono.  

Dokument przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji – stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. I część UROCZYSTA z okazji 35 -lecia powstania samorządu terytorialnego  

w Polsce. Wysłuchanie przemówienia Przewodniczącej Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

4. Przedstawienie przez Burmistrza Miasta i Gminy Kórnik prezentacji nt. 35 lat gminy 

Kórnik. 

5. II część ROBOCZA. Przyjęcie protokołu z XIII Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 
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6. Informacje przewodniczącej rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

7. Informacje burmistrza z działalności międzysesyjnej, w tym: 

 a) z wykonania przetargów, 

 b) z pozyskiwania środków pozabudżetowych, 

 c) z działalności Straży Miejskiej w Kórniku, 

 d) z prac Komisji Bezpieczeństwa. 

8. Sprawozdania komisji rady z prac w okresie międzysesyjnym. 

9. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w następujących sprawach: 

 a) Statutu Miasta i Gminy Kórnik, 

 b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2025-2037, 

 c) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok, 

 d) zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Błażejewo w Gminie Kórnik na okres 

marzec 2025r. – marzec 2030r., 

 e) zgody na nabycie dwóch lokali mieszkalnych wraz z udziałem w gruncie, położonych 

w obrębie Bnin, gmina Kórnik, 

 f) nadania nazwy ulicy w miejscowości Kamionki, 

 g) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obrębu Dachowa  

w rejonie ul. Poznańskiej i Szerokiej, gmina Kórnik – etap 7, 

 h) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Sprawiedliwych Wśród 

Narodów Świata w Kamionkach. 

10. Interpelacje. 

11. Zapytania. 

12. Wnioski radnych. 

13. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

14. III część ABSOLUTORYJNA. Przedstawienie przez Burmistrza Miasta i Gminy Kórnik 

Raportu o stanie gminy Kórnik. 

15. Debata: 

 a) głos zabierają radni, 

 b) głos zabierają mieszkańcy. 
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16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Kórnik wotum zaufania. 

17. Przedstawienie przez Burmistrza sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy 

Kórnik za 2024 rok wraz z informacją o stanie mienia. 

 a) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu na temat 

sprawozdania. 

18. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej RMiG Kórnik z prac kontrolnych nad wykonaniem 

budżetu za 2024 rok. 

 a) odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej RMiG Kórnik o udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Miasta i Gminy Kórnik za 2024 rok, 

 b) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu na temat 

wniosku Komisji Rewizyjnej RMiG Kórnik. 

19. Dyskusja nt. wykonania budżetu. 

20. Podjęcie uchwał w bloku absolutoryjnym w sprawach: 

 a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu za 2024 rok, 

 b) udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Kórnik absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2024 rok. 

21. Wolne głosy i wnioski. Informacje. 

22. Zakończenie sesji. 

 

Do obradujących dołączyli radni Maciej Brylewski, Piotr Szczepaniak i Magdalena 

Pawlaczyk. 

Od tego momentu w sesji uczestniczyło 20 radnych. 

 

2. Wybór sekretarza obrad: 

Na sekretarza obrad wybrano radnego Andrzeja Surdyka. 

Głosowano w sprawie: 

wyboru sekretarza obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Sebastian Stein, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Surdyk 

BRAK GŁOSU (1) 

Maciej Brylewski 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Skrzypczak 

 

3. I część UROCZYSTA z okazji 35 -lecia powstania samorządu terytorialnego w Polsce. 

Wysłuchanie przemówienia Przewodniczącej Rady Miasta i Gminy Kórnik: 

Głos zabrała Przewodnicząca RMiG Kórnik Anna Maria Andrzejewska.  

Pełna treść przemówienia zawarta jest w nagraniu stanowiącym załącznik do protokołu  

(od 5 minuty 25 sekundy do 9 minuty 29 sekundy nagrania). 

 

4. Przedstawienie przez Burmistrza Miasta i Gminy Kórnik prezentacji nt. 35 lat gminy 

Kórnik: 

Burmistrz Przemysław Pacholski przedstawił film o gminie Kórnik stworzony z okazji 30 - 

lecia samorządu terytorialnego w Polsce oraz prezentację obrazującą rozwój MiG Kórnik 

w ostatnich pięciu latach. 

Prezentacja stanowi załączni9k do protokołu. 

 

W imieniu gości głos zabrał były Burmistrz Miasta I Gminy Kórnik Jerzy Lechnerowski. 

 Pełna treść przemówienia zawarta jest w nagraniu stanowiącym załącznik do protokołu  

(od 44 minuty 4 sekundy do 46 minuty 18 sekundy nagrania). 

 



PROJEKT 

6 
 

Przewodnicząca ogłosiła przerwę. 

Po przerwie: 

W obradach uczestniczyło 19 radnych. Nieobecni: Małgorzata Skrzypczak i Krzysztof 

Bajoński. 

 

5. II część ROBOCZA. Przyjęcie protokołu z XIII Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik: 

Dokument jest załącznikiem. 

Nie wniesiono uwag. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XIII Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, 

Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej 

Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Maciej Brylewski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

 

6. Informacje przewodniczącej rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym: 

Informacje są załącznikiem do protokołu. 

Nie zadano pytań. 
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7. Informacje burmistrza z działalności międzysesyjnej: 

Informacje są załącznikiem do protokołu.  

Burmistrz Przemysław Pacholski przedstawił najważniejsze punkty. 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska zapytała jakie grunty przejmowane  

są od KOWR w Borówcu (p. 1.). Odpowiedź zostanie udzielona po sesji. 

Drugie pytanie przewodniczącej dotyczyło p. 9.: inwestycji firmy P3. Burmistrz 

Przemysław Pacholski wyjaśnił, że rozmawiano nt. przedłużenia ul. Stachowskiej  

w Żernikach. 

 

7a) Sprawozdanie z wykonania przetargów: 

Sprawozdanie, będące załącznikiem do protokołu, odczytał wiceburmistrz Bronisław 

Dominiak. 

Nie zadano pytań. 

 

7b) Sprawozdanie z pozyskiwania środków pozabudżetowych: 

Sprawozdanie jest załącznikiem. 

Nie zadano pytań. 

 

7c) Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Kórniku: 

Sprawozdanie jest załącznikiem. 

Nie zadano pytań. 

 

7d) Sprawozdanie z prac Komisji Bezpieczeństwa: 

Sprawozdanie jest załącznikiem. 

Nie zadano pytań. 

 

8. Sprawozdania komisji rady z prac w okresie międzysesyjnym:  

Sprawozdania są załącznikami. 

Nie zadano pytań. 
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9. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w następujących sprawach: 

Projekty są załącznikami do protokołu. 

 

9a) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Miasta i Gminy Kórnik: 

Pozytywna opinia K. Statutowej. 

Radny Maciej Brylewski zwrócił uwagę na propozycję zapisu § 34.3: W razie czasowej 

niedyspozycji Przewodniczącego obecnego na sesji czynności określone w ust. 1 może 

wykonywać jeden z Wiceprzewodniczących wskazany przez Przewodniczącego. Zapytał, 

co w sytuacji, gdy przewodniczący zasłabnie i nie będzie mógł wskazać zastępstwa.  

W dyskusji zdecydowano o wykreśleniu słów: wskazany przez Przewodniczącego. Radny 

Maciej Brylewski zapytał, czy zapisy § 42.5: W stosunku do osób i do publiczności, 

o których mowa w ust. 4, Przewodniczący po uprzednim ostrzeżeniu, może nakazać 

opuszczenie sali obrad, jeżeli swoim zachowaniem lub wystąpieniem zakłócają porządek 

obrad bądź naruszają powagę sesji., wynikają z innych przepisów. Radca prawny 

Przemysław Barczyński potwierdził. Radny dodał, że w jego opinii obostrzenia dotyczące 

wypowiedzi mieszkańców są za daleko idące. Przewodnicząca rady przywołała przykłady 

ostatnich wystąpień mieszkańców podczas obrad, jako zachowań zakłócających powagę 

sesji.  

Głosowano w sprawie: 

Zapisu § 34.3: W razie czasowej niedyspozycji Przewodniczącego obecnego na sesji 

czynności określone w ust. 1 może wykonywać jeden z Wiceprzewodniczących. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, 

Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (2) 

Wojciech Fieduk, Marta Kowalczyk 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

 

Głosowano w sprawie: 

Statutu Miasta i Gminy Kórnik ze zmianą 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, 

Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (2) 

Wojciech Fieduk, Marta Kowalczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr XIV/200/2025 

 

9b) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Kórnik na lata 2025-2037: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2025-2037. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr XIV/201/2025 

 

9c) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy 

Kórnik na 2025 rok: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Skarbnik Katarzyna Szamałek przedstawiła autopoprawkę do projektu.  

Nie zadano pytań. 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki do zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok - z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr XIV/202/2025 

 

9d) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju 

wsi Błażejewo w Gminie Kórnik na okres marzec 2025r. – marzec 2030r.: 

Pozytywna opinia K.ROŚ. 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Błażejewo w Gminie Kórnik na okres 

marzec 2025r. – marzec 2030r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr XIV/203/2025 

  

9e) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zgody na nabycie dwóch lokali 

mieszkalnych wraz z udziałem w gruncie, położonych w obrębie Bnin, gmina Kórnik: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

zgody na nabycie dwóch lokali mieszkalnych wraz z udziałem w gruncie, położonych  

w obrębie Bnin, gmina Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr XIV/204/2025 

  

9f) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Kamionki: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy w miejscowości Kamionki. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr XIV/205/2025 

 

9g) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obrębu Dachowa w rejonie ul. Poznańskiej i Szerokiej, gmina 

Kórnik – etap 7: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 
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rozstrzygnięcia uwagi wniesionej do miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obrębu Dachowa w rejonie ul. Poznańskiej i Szerokiej, gmina 

Kórnik – etap 7 - zgodnie z załącznikiem nr 2. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta 

Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, 

Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wojciech Fieduk, Iwona Kosmalska, Robert Maliński 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

 

Głosowano w sprawie: 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obrębu Dachowa w rejonie 

ul. Poznańskiej i Szerokiej, gmina Kórnik – etap 7. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 



PROJEKT 

15 
 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr XIV/206/2025 

 

9h) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły 

Podstawowej im. Sprawiedliwych Wśród Narodów Świata w Kamionkach: 

Pozytywna opinia K.SWiP. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Sprawiedliwych Wśród 

Narodów Świata w Kamionkach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam 

Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Robert Maliński 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr XIV/207/2025 
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10. Interpelacje: 

Interpelację w sprawie oznakowania drogowego w Dziećmierowie złożyła 

przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska. Dokument jest załącznikiem do protokołu.  

 

11. Zapytania: 

Radna Iwona Kosmalska, w imieniu sołtysa Gądek, zapytała o wiaty przystankowe. 

Kierownik Anna Borowiak poinformowała, że została podpisana umowa  

na zaprojektowanie przystanków, z terminem wykonania do końca bieżącego roku. 

Drugie pytanie radnej dotyczyło świetlicy wiejskiej w Gądkach. Burmistrz Przemysław 

Pacholski powiedział, że złożono wniosek o pozwolenie na budowę.  

Radna zapytała także o świetlicę w Dachowie. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak 

powiedział, że w bieżącym roku zostanie wybrany projektant. 

Załącznikami do protokołu są zapytania radnej Marty Kowalczyk w sprawie ulic: Spokojnej 

i Bajkowej w Szczytnikach. 

 

 

12. Wnioski radnych: 

Wnioski, stanowiące załączniki do protokołu, złożyli radni w sprawach: 

- Sebastian Stein – remontu skateparku w Kamionkach, 

- Marta Kowalczyk – znaków drogowych na ul. Skowronkowej w Koninku i kałuż  

na ul. Sarniej w Szczytnikach, 

- Danuta Paluszkiewicz – przenośnej toalety przy parku linowym przy promenadzie  

w Kórniku, 

- Wojciech Fieduk – kosztu utrzymania świetlic wiejskich. 

 

13. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych: 

Dokumenty są załącznikami do protokołu. 

Radny Wojciech Fieduk odniósł się do odpowiedzi dotyczącej wiat przystankowych  

w Dachowie. Zapytał, czy budowa instalacji jest odległą kwestią. Wiceburmistrz Bronisław 

Dominiak podkreślił, że ważne jest, by wiaty były na każdym przystanku. Zapewnił,  

że problemem nie jest finansowanie. Zaznaczył, że trwają analizy, ponieważ jest za mało 



PROJEKT 

17 
 

terenu w pasie drogowym. Wiceburmistrz oświadczył, że jeśli nie będzie przeszkód, wiaty 

powstaną.  

 

14. III część ABSOLUTORYJNA. Przedstawienie przez Burmistrza Miasta i Gminy Kórnik 

Raportu o stanie gminy Kórnik: 

Burmistrz Przemysław Pacholski przedstawił Raport o stanie gminy Kórnik. 

Prezentacja i raport są załącznikami do protokołu. 

 

15a) Debata - głos zabierają radni: 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska otworzyła debatę. Radni nie zgłosili chęci 

udziału. 

 

15b) Debata - głos zabierają mieszkańcy: 

Przewodnicząca Rady MiG Kórnik przypomniała ustawowe zasady uczestniczenia 

mieszkańców w debacie (dokumenty są załącznikami do protokołu). Poinformowała,  

że w bieżącym roku nie wpłynęły zgłoszenia. 

Przewodnicząca zakończyła debatę. 

 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Kórnik wotum zaufania: 

Dokument jest załącznikiem do protokołu. 

Przewodnicząca rady podkreśliła, że uchwała zostanie przyjęta w przypadku poparcia 

bezwzględną liczbą głosów. Przypomniała zasady liczenia głosów. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Kórnik wotum zaufania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, 
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Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej 

Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Fieduk 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr XIV/208/2025 

 

17. Przedstawienie przez Burmistrza sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy 

Kórnik za 2024 rok wraz z informacją o stanie mienia: 

Burmistrz MiG Kórnik przedstawił i omówił prezentację nt. sprawozdania finansowego 

oraz wykonania budżetu Miasta i Gminy Kórnik w 2024 roku. 

Prezentacja i sprawozdania stanowią załączniki do protokołu. 

 

17a) Zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu na temat 

sprawozdania: 

Radni zapoznali się z dokumentem. Uchwałę Składu Orzekającego RIO w Poznaniu  

z 9 kwietnia 2025 roku, będącą załącznikiem do protokołu, przedstawiła skarbnik 

Katarzyna Szamałek. 

 

18a) Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej RMiG Kórnik z prac kontrolnych nad wykonaniem 

budżetu za 2024 rok - odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej RMiG Kórnik o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Kórnik za 2024 rok: 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jerzy Walczyk przedstawił wniosek. Dokument  

jest złącznikiem do protokołu. Radny podziękował pracownikom UMiG Kórnik  

i kontrolowanych instytucji za współpracę, dzięki której kontrole przebiegały sprawnie. 
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18b) Zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu na temat 

wniosku Komisji Rewizyjnej RMiG Kórnik: 

Radny Jerzy Walczyk zreferował treść Uchwały Składu Orzekającego RIO w Poznaniu  

z 5 maja 2025 roku. Dokument jest załącznikiem do protokołu. 

 

19. Dyskusja nt. wykonania budżetu: 

Nie wpłynęły zgłoszenia do dyskusji. 

 

20. Podjęcie uchwał w bloku absolutoryjnym: 

Projekty są załącznikami do protokołu. 

 

20a) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2024 rok: 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

za 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr XIV/209/2025 
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20b) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Kórnik 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2024 rok: 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Kórnik absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

za 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr XIV/210/2025 

 

Burmistrz Przemysław Pacholski podziękował radnym za uznanie pracy  

jego i kierowanego przez niego zespołu. Podziękowania złożył także pracownikom UMiG 

Kórnik, jednostek gminnych i spółek. 

 

21. Wolne głosy i wnioski. Informacje: 

Radny Sebastian Stein przekazał życzenia powrotu do zdrowia dla wiceburmistrza 

Sebastiana Wlazłego. 
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Dyrektor KCRiS Oaza podziękował za wizytę radnych w KCRiS Błażejewko (K.IRiPP 

22.05.2025) i zaprosił na otwarcie parku kieszonkowego w KCRiS Błonie (24.06.2025). 

 

Przewodnicząca RMiG Kórnik ogłosiła, że następna sesja zostanie zwołana  

na 25 czerwca 2025 roku. Posiedzenia komisji odbędą się 17 i 18 czerwca br. 

 

Radny Maciej Brylewski zwrócił uwagę na środki przeznaczone na obronność. Burmistrz 

Przemysław Pacholski zaznaczył, że władze centralne nie dokonały jeszcze podziału 

pieniędzy na województwa. Informacje mają być przekazane na przełomie sierpnia  

i września br. Uzupełnił, że obecnie trwają ćwiczenia, szkolenia, akcje kurierskie. Urząd 

przygotowuje się do aplikowania o środki. 

 

Burmistrz zaprosił na Kórnickie Spotkania z Białą Damą (14-15.06.2025). 

 

Przewodnicząca ponowiła życzenia z okazji 35-lecia powstania samorządu terytorialnego 

w Polsce.  

 

22. Zakończenie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska 

zakończyła XIV Sesję Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

  

 

  Przewodnicząca 

    Rady Miasta i Gminy Kórnik 

     /-/ Anna Maria Andrzejewska 

 

Protokołowała Helena Cyranik 

 


